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Høringssvar fra Roskilde Ældreråd 
til Sundheds- og 
Omsorgsudvalgets møde den 7. 
december2023 

 

Pkt. 107 Ældreboliger i Kalvefolden og Perlen 

Ældrerådet er glad for, at de tomme ældreboliger nu udlejes til interesserede ældre på 

ventelisten. Det er til stor gavn for miljøet, at en del af beboerne er mindre syge end 

normalt i kommunens ældreboliger. 

Tomme ældreboliger bør undgås, og derfor anbefaler Ældrerådet, at den nuværende 

ordning videreføres 

 

Pkt.109 Godkendelse af kvalitetsstandarder. 

Den beskrevne procedure for kommunikation til relevante borgere virker 

hensigtsmæssig. 

Det er dog fortsat vores erfaring, at proceduren ikke altid efterleves. 

Hvis det af økonomiske grunde er umuligt at komme på sygeplejeklinik, burde 

muligheden for at søge tilskud i henhold til serviceloven undersøges.  

 

 

Roskilde Ældreråd den 4. december 2023 


